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Vragen van de leden Ten Hoopen
(CDA) en Samsom (PvdA) aan de
minister van Economische Zaken
over de tarieven voor
stadsverwarming. (Ingezonden
15 mei 2009)

1
Kent u de berichten «Gemeenten
twijfelen over tarieven
stadsverwarming»1 en «Essent
ontvangt opnieuw klachten over tarief
voor stadsverwarming»2 en is het
bekend dat de gemeenten Tilburg,
Almere, Lelystad en mogelijk
Rotterdam in het belang van hun
inwoners onderzoek doen naar de
tarieven voor stadsverwarming?

2
Welke rol en verantwoordelijkheid
ziet u voor uzelf weggelegd bij het
oplossen van de problemen die op
een groot aantal plaatsen in het land
ontstaan zijn doordat bewoners na de
liberalisering in 2004 onvoldoende
zijn beschermd tegen de monopolies
van energiebedrijven als Essent en
Nuon?

3
Bent u bereid de gemeenten te
informeren over de juridische
mogelijkheden die er zijn naast de
Warmtewet, die consumenten en het
MKB met terugwerkende kracht tot

1 januari 2007 tegen te hoge tarieven
beschermd?

4
Wie moet naar uw mening opdraaien
voor de juridische kosten om datgene
wat teveel betaald is terug te
vorderen?

5
Bent u bereid de lagere regelgeving
ter uitwerking van de Warmtewet zo
snel mogelijk en in elk geval voor
1 juli 2009 op te stellen?

6
Hoe wilt u bewerkstelligen dat
consumenten het vanaf 1 januari
2007 teveel betaalde daadwerkelijk
terug ontvangen?

1 www.binnenlandsbestuur.nl, 28 april 2009.
2 Energeia, 27 april 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken)
(ontvangen 18 juni 2009)

1
Ja.

2
De liberalisering in 2004 heeft
betrekking op gas en stroom en niet
op warmte. Er kan dus niet gesproken
worden van problemen die als gevolg
daarvan zijn ontstaan. Ik reken het tot
mijn verantwoordelijkheid om de
bescherming van warmteafnemers

transparant en toetsbaar gestalte te
geven bij de uitwerking van de
Warmtewet in een Algemene
Maatregel van Bestuur. Zoals
voorzien in de Warmtewet zal deze
AMvB aan de Kamer worden
voorgelegd.

3
Indien een gemeente specifieke
informatie nodig heeft over een
onderwerp op mijn beleidsterrein,
ben ik vanzelfsprekend van harte
bereid de beschikbare informatie met
die gemeente te delen. De informatie
waar u naar vraagt – rechten van de
consument en MKB naast de
Warmtewet – heeft echter vooral een
algemeen juridisch karakter. De
huidige informatievoorziening door
mijn ministerie daarover is naar mijn
mening adequaat. Consumenten
kunnen op het informatieloket van de
Consumentenautoriteit, OPTA en de
NMa, «ConsuWijzer», informatie
vinden over hun rechten en plichten.
Ook kan dit loket gebeld worden.

4
Het is op dit moment niet duidelijk of
er ook daadwerkelijk teveel is betaald.
Pas na de uitwerking van de lagere
regelgeving kan hierover meer
duidelijkheid ontstaan. In de wet is
hiervoor ook geen bijzondere
voorziening getroffen, zodat in
voorkomend geval de normale regels
van toepassing zijn.
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5
Ik streef ernaar om deze lagere
regelgeving zo snel mogelijk op te
stellen. Mede in verband met de
consultatie van belanghebbenden is
het echter niet haalbaar om dit voor
1 juli 2009 af te ronden. De
verwachting is dat ik een
concept-AMvB na de zomer aan uw
Kamer kan voor leggen.

6
Zoals gemeld in het antwoord op
vraag 4, is op dit moment nog niet
duidelijk of, en zo ja, in welke mate en
bij welke projecten er sprake is van
teveel betaalde bijdragen. Pas na de
uitwerking van de lagere regelgeving
kan hierover meer duidelijkheid
ontstaan. Mijn verantwoordelijkheid
ligt primair bij de totstandbrenging
van een deel van deze lagere
regelgeving – de Algemene
Maatregel van Bestuur – aan de hand
waarvan men kan beoordelen of er
teveel betaald is. Daarnaast stelt de
NMa een beleidsregel vast, aan de
hand waarvan per project kan worden
bezien of de gehanteerde prijzen in
de afgelopen periode redelijk waren.
Hiermee hebben belanghebbenden
een handvat om hun recht te halen.
Vanaf een door de NMa te bepalen
tijdstip geldt bovendien een hard
maximum dat vanaf dan eveneens
een stevig handvat voor
belanghebbenden en toezichthouder
biedt.
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